

Chinese American Abacus Association 中美珠心算學會



1. 由博愛出發，僑教中心、聯合會支持，1994年先開始辦理心算檢定
Started Mental Arithmetic Assessment Test in 1994
 2. 中美珠心算學會成立於1996年，是聯邦註冊的501(C)3非營利團體。其宗旨以提倡珠算心算的傳播發展，促進文化交流，積極參與各地區社團、學校之文化活動，以及倡導相關珠心算教學與研討觀摩。
Chinese American Abacus Association was established in 1996. It's a federally registered 501 (C) 3 non-profit organization and its charter objectives are to promote and to spread abacus and mental arithmetic education and culture; actively participate community and school cultural activities in addition to abacus and mental arithmetic teaching conference.
 3. 舉辦年度珠心算檢定活動，推廣珠心算文化，盡我們一點心力
Conduct annual Abacus and Mental Arithmetic assessment test for students to evaluate their own learning progress and achievement
 4. 辦理會員年會、教師培訓及教學研討會，互相切磋、共同成長
Knowledge sharing through teacher's training and conferences.
 5. 參加社區文化活動、國際競賽、交流觀摩
Promote abacus, mental arithmetic and math learning in various community/school events. Also attend international Abacus and Mental Arithmetic activities.
 6. 我們建構珠心算活動平台，更尋求進步。兒童的學習成長更是我們所有活動的原動力
We are setting the bar for abacus and mental arithmetic education and activities. Our young generation students are the motivating force behind our mission of constant advancement.
 7. 目前學會組織為全美總會
含北加分會、南加分會、美中分會、美東連絡處及美東南區辦事處
CAAA Headquarter includes the following chapters : CAAA-SC, CAAA-NC, CAAA- Midwest, CAAA-East Coast Office and CAAA- South-East Office
-